



Hang Seng MPF has received accolades

7 March 2023

With continued perseverance and splendid performance in our MPF scheme and fund performance, Hang Seng MPF has recently earned 14 and 13 industry awards from "The 2023 MPF Awards" by MPF Ratings¹ and Bloomberg Businessweek/ Chinese Edition Top Fund Awards 2022³ respectively. It is the year with the most accolades. These accolades prove out our quality products and excellent services, and also the huge professional effort paid by our Hang Seng MPF team.











"The 2023 MPF Awards" by MPF Ratings 1

- Gold Rated Scheme (7 Consecutive years)
- 5 Year Consecutive Gold Rating
- Good Governance² (4 Consecutive years)
- Environmentally Responsible

10 Year Consistent Performer

- Bond Fund (Global)
- Equity Fund (US)

5 Year Consistent Performer

- Equity Fund (US)
- Core Accumulation Fund
- Age 65 Plus Fund

1 Year Consistent Performer

- Equity Fund (Asia)
- Mixed Asset Fund (21 40% Equity)
- Mixed Asset Fund (81 100% Equity)
- Core Accumulation Fund
- Age 65 Plus Fund

Bloomberg Businessweek/ Chinese Edition Top Fund Awards 2022³

Best Performer

- Equity China Fund [MPFs (1 Year)]
- Equity China Fund [MPFs (5 Years)]
 (3 consecutive years)
- Equity US Fund [MPFs (5 Years)]
- Equity China Fund [MPFs (10 Years)]
- Equity Europe Fund [MPFs (10 Years)]

Outstanding Performer

- Equity Europe Fund [MPFs (1 Year)]
- Equity Global Fund [MPFs (1 Year)]
- Equity Europe Fund [MPFs (5 Years)]
 (3 consecutive years)
- Equity Global Fund [MPFs (5 Years)]
- Mixed Allocation Growth Fund [MPFs (5 Years)]
- Equity US Fund [MPFs (10 Years)]
- Mixed Allocation Balanced Fund [MPFs (10 Years)]
- Mixed Allocation Growth Fund MPFs (10 Years)]

We would hereby like to express our gratitude to the relevant organizations for their recognition of Hang Seng MPF and our constituent funds. Hang Seng MPF will uphold our commitment and continue to offer quality products and services to customers.

Should you have any queries, please contact our Hang Seng MPF Employer Direct on (852) 2288 6822 or Hang Seng MPF Service Hotline on (852) 2213 2213.

Source:

- 1. MPF Rating. The awards and ratings were based on MPF Ratings' assessment criteria. For the awardees, assessment and rating criteria/ methodology, please refer to https://mpfratings.com.hk .
- 2. The award is awarded to the HSBC Provident Fund Trustee (Hong Kong) Limited as the Trustee for Hang Seng MPF SuperTrust Plus.
- 3. Bloomberg Businessweek/Chinese Edition. The awards were based on Bloomberg Businessweek/Chinese Edition's assessment criteria and the past 12-month, 5-year and 10-year data available on the Bloomberg Terminal systems. For the awardees, assessment criteria/methodology, please refer to https://www.bbwhkevent.com/.

恒生強積金獲頒獎項

2023年3月7日

憑著持續傑出的強積金計劃與基金表現,恒生強積金最近於積金評級「2023強積金大獎」¹ 及(〈彭博商業周刊/中文版〉〉領先基金大獎2022³分別奪得14項及13項業界大獎,是歷年之冠。這進一步肯定了我們的優質產品與超卓的服務,以及恒生強積金團隊專業不懈的努力。











積金評級「2023強積金大獎」1

- 金級計劃 (連續7年)
- 連續 5 年金級評級
- 優質管治² (連續 4 年)
- 企業環保責任

10 年期持續傑出表現基金

- 債券基金 (環球)
- 股票基金 (美國)

5年期持續傑出表現基金

- 股票基金 (美國)
- 核心累積基金
- 65 歳後基金

1年期持續傑出表現基金

- 股票基金 (亞洲)
- 混合資產基金 (21 至 40%股票)
- 混合資產基金 (81 至 100%股票)
- 核心累積基金
- 65 歳後基金

〈〈彭博商業周刊 / 中文版〉〉領先基金大獎20223

卓越大獎

- 中國股票基金 強積金 (一年)
- 中國股票基金 強積金 (五年)(連續 3 年)
- 美國股票基金 強積金 (五年)
- 中國股票基金 強積金 (十年)
- 歐洲股票基金 強積金 (十年)

傑出大獎

- 歐洲股票基金 強積金 (一年)
- 環球股票基金 強積金 (一年)
- 歐洲股票基金 強積金 (五年)(連續3年)
- 環球股票基金 強積金 (五年)
- 增長基金 強積金 (五年)
- 美國股票基金 強積金 (十年)
- 均衡基金 強積金 (十年)
- 增長基金 強積金 (十年)

我們在此衷心感謝相關機構對恒生強積金及我們的成分基金的肯定和認同。恒生強積金將 貫徹承諾,繼續為客戶提供優質的產品及服務。

如有任何查詢,請致電恒生強積金僱主專線(852) 2288 6822或恒生強積金服務熱線(852) 2213 2213。

資料來源:

- 1. 積金評級別。獎項結果及評級乃根據積金評級的評選標準而選出。有關得獎者名單、評選及評級準則 / 方法·請瀏覽 https://mpfratings.com.hk/zh/home/。
- 2. 該獎項頒發予 HSBC Provident Fund Trustee (Hong Kong) Limited 作為恒生強積金智選計劃的受託人。
- 3. 〈〈彭博商業周刊 / 中文版〉〉。獎項結果乃根據〈〈彭博商業周刊 / 中文版〉〉的評選標準以及彭博終端機系統裏過去十二個月、五年及十年的數據而選出。有關得獎者名單、評選準則 / 方法,請瀏覽 https://www.bbwhkevent.com/。